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15 OPD Hulp bij Huishouden: De uitgaven zijn lager dan begroot. Als oorzaak noemt u dat met name hogere inkomens 

door de verplichte eigen bijdrage kiezen voor het inhuren van een particuliere hulp. Daartegenover 

veronderstellen wij dat er minder of geen gebruik wordt gemaakt van deze voorziening door mensen die er wel 

recht op hebben, er niet van af weten of er geen behoefte aan hebben. 

Hoeveel huishoudens in Diemen ontvangen deze hulp? Zijn er mogelijkheden om deze hulp verder te 

promoten?

"Sinds 1 januari 2019 is de maximale eigen bijdrage € 17,50 ongeacht inkomen en vermogen. De drempel voor hogere inkomens 

om gebruik te maken van Hulp bij het Huishouden op grond van de Wmo is hiermee komen te vervallen. Dit is zichtbaar door de 

flinke stijging in het aantal aanvragen voor Hulp bij het Huishouden bij de gemeente. Er ontvangen ongeveer 500 cliënten in 

Diemen Hulp bij het Huishouden. 

Wmo-voorzieningen (waaronder Hulp bij het Huishouden) worden op verschillende manieren onder de aandacht gebracht bij de 

inwoners van Diemen. Er is een vaste rubriek in de Diemen Info over de Wmo. Partners uit ons netwerk (bijvoorbeeld de 

ouderenadviseur, cliëntondersteuners en mantelzorgmakelaar) zijn op de hoogte van de Wmo-voorzieningen en verwijzen 

cliënten door naar de gemeente. Tevens hebben de Wmo-consulenten een dagelijks (telefonisch) spreekuur waar inwoners 

terecht kunnen om  hun vragen te stellen over Wmo-voorzieningen en de aanvraag hiervan. Wij zien op dit moment geen reden 

om de promotie van Hulp bij het Huishouden verder uit te breiden."

24 PvdA 2.1.1 Wat is de stand van zake betreffende de oplevering van de nieuwe software? De leveranciers die de koppeling bouwen hopen deze in september op te leveren, maar ze geven aan dat dit een inschatting is.

24 OPD Bij subdoel 2.1 onder 2.1.1. wilt u ‘Samen met de gebruikers de gebruikersvriendelijkheid van de e-diensten 

verbeteren’. In de afgelopen tijd is er kritiek geuit op de gebruikersvriendelijkheid van de gemeentelijke website. 

Via de website is de gemeente wel bereikbaar, maar benodigde informatie is vaak moeilijk of niet te vinden. 

Wat heeft u gedaan om de website informatiever te maken?

Het verbeteren van de e-diensten hangt samen met een technische koppeling tussen 2 softwaresystemen die niet goed werkte 

en waar nu een nieuwe voor wordt gebouwd. Deze moet medio september worden opgeleverd door de leveranciers. Er is 

onderkent dat het vinden van informatie niet altijd makkelijk is. Er wordt in juli een project gestart samen met Uithoorn en Ouder 

Amstel, waarmee we de website gaan actualiseren. Eén van de onderdelen is dat er goede zoekmachine in komt en de 

informatiestructuur wordt aangepast. Duur van dit proces is meestal zo’n 8 maanden.

30 GL 1.1.2: “In samenwerking met bedrijfsleven inzetten van cameratoezicht” wordt niet genoemd onder “realisatie”: is 

er alleen gebruik gemaakt van de ook genoemde particuliere collectieve beveiliging en niet van 

cameratoezicht?

Het initiatief om te komen tot gezamenlijk cameratoezicht is in 2014 op grond van de kosten en ontbreken van draagvlak bij het 

bedrijfsleven afgewezen. Sindsdien levert een tiental bedrijven een bijdrage (€ 4.000 per bedrijf) aan de kosten van fysieke 

beveiliging. 

35 OPD De Blauwe zone is het belangrijkste instrument voor de beschikbare parkeercapaciteit. Binnenkort zijn Diemen-

Zuid en -Centrum grotendeels voorzien van een Blauwe zone.

Heeft het college klachten ontvangen over wegblijvende bezoekers, in het bijzonder mantelzorgers, die minder 

op bezoek komen bij ouderen vanwege het nieuwe parkeerregime? Kunt u die klachten toelichten? Kunnen 

ouderen nog bezocht worden door hun kinderen of mantelzorgers? Waarom is een indicatie van 4 uur 

mantelzorg nodig om een parkeerontheffing te krijgen? Waarom is een verhoging van de parkeertijd van 2 uur 

naar0 4 uur niet effectiever?

Het college van burgemeesters en wethouders heeft geen klachten ontvangen van bezoekers of mantelzorgers die vanwege de 

nieuwe parkeerregulering wegblijven. Dit komt doordat er voor bezoek en mantelzorgers parkeerproducten beschikbaar zijn die 

door bewoners aan te vragen zijn. Er is inzage nodig in de mantelzorg die een bewoner krijgt om te bepalen of het uitgeven van 

een ambulante ontheffing daarbij zinvol zou zijn. Het kan zijn dat de zorginstelling die periodiek langskomt al een ambulante 

ontheffing van de eigen organisatie heeft (zoals Cordaan) en dat de ambulante ontheffing nodig is voor een zoon/dochter die ook 

mantelzorg verleent. Als iemand meer dan 4 uur per week langdurige zorg krijgt, is voor ons een indicatie dat een ambulante 

ontheffing zinvol zou kunnen zijn.

Ik ga ervan uit dat bedoeld wordt dat het huidige parkeren met de parkeerschijf in de blauwe zone in Diemen op maximaal 2 uur 

gesteld is. De werkingsduur van de parkeerschijf is op 16 februari 2006 middels een raadsbesluit op kort parkeren gesteld, dus 2 

uur. Uitzonderingen hierop zijn: winkelgebied Arent Krijtstraat (1 uur), parkeerterrein sportcentrum Duran (4 uur), parkeerterrein 

sporthal Bernhardlaan (4 uur). Bij wijziging van de 2 uurs blauwe zone naar een 4 uurs blauwe zone worden bezoekers van 

Amsterdam gefaciliteerd om in de gemeente Diemen hun auto te parkeren.

Door de goede ov-verbindingen kan je door een 4 uurs blauwe zone zeker 3 uur winkelen in het centrum van Amsterdam. Het 

effect van de blauwe zone wordt dan deels teniet gedaan, de parkeerdruk in de blauwe zone kan hierdoor sterk toenemen.

42 PvdA 1.1.4 Wat heeft dit tot nu toe opgeleverd? "In 2018 zijn er in Diemen 8 handhavingstrajecten gestart; 7 keer bij een kinderopvanglocatie en 1 keer bij een gastouderbureau. 

Voor de overtredingen bij de kinderopvanglocaties betrof het in alle gevallen een aanwijzing. In een aanwijzing wordt aangegeven 

op welke punten het bedoelde voorschrift niet of in onvoldoende mate wordt nageleefd. Daarmee wordt de opvanglocatie 

verplicht de overtreding op een bepaalde wijze en binnen een bepaalde tijd op te heffen. In alle gevallen wees de herinspectie 

(nader onderzoek) uit dat de overtredingen waren opgelost. 

Het algemene beeld in Diemen is dat de meeste overtredingen die geconstateerd worden tijdens jaarlijkse inspecties op eigen 

initiatief of na overleg en een aanwijzing opgelost worden. Een bestraffend handhavingsinstrument, zoals bijvoorbeeld een boete, 

is in 2018 niet ingezet. Doel van onze handhavingstaak is de kwaliteit en de veiligheid van de kindcentra te waarborgen."
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46 PvdA 2e alinea. Laatste regel over ‘ verschillende maatregelen getroffen” Welke zijn dat? "1. De tarieven 2019 voor hoog-specialistische hulp (segment C) zijn aangepast op basis van de werkelijke kosten in 2018. 

Sommige tarieven zijn verhoogd, andere naar beneden bijgesteld.

2. De marge tussen de tarieven in segment B (enkelvoudige complexe problematiek) en segment C (meervoudige complexe 

problematiek) is verkleind. Het is nu mogelijk geworden om meerdere malen dezelfde indicaties in het B-segment af te geven. We 

verwachten dat dit de instroom naar de hoog-specialistische zorg (segment C) beperkt en de kosten doet afnemen. 

3. De kostencomponent ‘verblijf’ is uit de integrale tarieven gehaald van segment C en wordt nu apart getarifeerd. Deze 

kostencomponent haalde de gemiddelde tarieven in segment C omhoog. Op deze manier betaalt de gemeente alleen voor 

verblijf in een zorginstelling indien het daadwerkelijk wordt ingezet.

4. Er wordt gestuurd op de verwijzingen naar en binnen de hoog-specialistische jeugdhulp (segment C), bijvoorbeeld door het 

kostenbewustzijn te vergroten.

5. Het zicht op de kosten is verbeterd door het instellen van richtbudgetten per aanbieder. Het richtbudget dwingt zorgaanbieders 

om bij (dreigende) overschrijding in overleg te gaan met de gemeente. De gemeente heeft zo eerder en meer zicht op de kosten. 

Tevens wordt door de regionale directie maandelijks het regionale budgetoverzicht besproken. 

6. Er is een taskforce administratieve lastenverlichting opgericht. Op die manier willen we de toename aan administratieve lasten, 

mede door de invoering van de beheersmaatregelen, zo snel mogelijk weer laten afnemen. Tegelijkertijd blijft de financiële 

beheersbaarheid wel op peil. Gemeenten en aanbieders nemen deel aan deze taskforce."

46 GL Jeugdzorg: welke maatregelen zijn er getroffen om de verdere overschrijdingen bij Jeugdzorg te voorkomen? In 

de interne memo van 17 mei wordt uitgebreid gesproken over de oorzaken van de verhoging van de kosten, 

maar wordt in mindere mate inzichtelijk hoe men wil gaan sturen op het beheersbaar maken van de kosten.

"1. De tarieven 2019 voor hoog-specialistische hulp (segment C) zijn aangepast op basis van de werkelijke kosten in 2018. 

Sommige tarieven zijn verhoogd, andere naar beneden bijgesteld.

2. De marge tussen de tarieven in segment B (enkelvoudige complexe problematiek) en segment C (meervoudige complexe 

problematiek) is verkleind. Het is nu mogelijk geworden om meerdere malen dezelfde indicaties in het B-segment af te geven. We 

verwachten dat dit de instroom naar de hoog-specialistische zorg (segment C) beperkt en de kosten doet afnemen. 

3. De kostencomponent ‘verblijf’ is uit de integrale tarieven gehaald van segment C en wordt nu apart getarifeerd. Deze 

kostencomponent haalde de gemiddelde tarieven in segment C omhoog. Op deze manier betaalt de gemeente alleen voor 

verblijf in een zorginstelling indien het daadwerkelijk wordt ingezet.

4. Er wordt gestuurd op de verwijzingen naar en binnen de hoog-specialistische jeugdhulp (segment C), bijvoorbeeld door het 

kostenbewustzijn te vergroten.

5. Het zicht op de kosten is verbeterd door het instellen van richtbudgetten per aanbieder. Het richtbudget dwingt zorgaanbieders 

om bij (dreigende) overschrijding in overleg te gaan met de gemeente. De gemeente heeft zo eerder en meer zicht op de kosten. 

Tevens wordt door de regionale directie maandelijks het regionale budgetoverzicht besproken. 

6. Er is een taskforce administratieve lastenverlichting opgericht. Op die manier willen we de toename aan administratieve lasten, 

mede door de invoering van de beheersmaatregelen, zo snel mogelijk weer laten afnemen. Tegelijkertijd blijft de financiële 

beheersbaarheid wel op peil. Gemeenten en aanbieders nemen deel aan deze taskforce."

48 PvdA Inzet perspectiefplan. Stand van zake nu? In 2018 is gestart met de nieuwe werkwijze jeugdzorg, waarbij gewerkt wordt met het perspectiefplan. In 2018 is gekeken of en op 

welke manier dit perspectiefplan breder ingezet kan worden voor alle medewerkers in het Brede Hoed Netwerk.

Voor het verwijzen naar jeugdhulp wordt het perspectiefplan gebruikt door jeugdconsulenten vanuit het Wmo-team en de leden 

van het Brede Hoed Team. De Gecertificeerde Instellingen verwijzen ook naar jeugdhulp en gebruiken daarvoor een gezinsplan. 

Regionaal is afgesproken dat dit plan geldt als een perspectiefplan. Voor huisartsen en praktijkondersteuners in Diemen is een 

verkorte versie van het perspectiefplan ontwikkeld, waar zij mee kunnen werken. Met andere partners wordt het gesprek nog 

gevoerd over het werken met het perspectiefplan. 

49 PvdA 2.1.1. Neem aan in het het kwaliteitsplan gekeken wordt naar uiteindelijk resultaat. Worden onderwerpen als, 

werknemerstevredenheidsonderzoek, eerlijke betaling, rechtspositie, groeimogelijkheden e.a. ook meegenomen 

in de beslissing?

Bij de aanbesteding Wmo-begeleiding (Individuele Begeleiding, Dagbesteding inclusief vervoer en Logeeropvang) zijn 

zorgaanbieders onder andere beoordeeld op hun kwaliteitsplan. Hierin beschrijft de zorgaanbieder hoe de kwaliteit van de zorg 

wordt gewaarborgd en op welke manier er wordt voldaan aan de door de gemeente gestelde kwaliteitseisen. De 

arbeidsvoorwaarden voor het personeel zijn vastgelegd in de voor de zorgaanbieder geldende CAO. Om de reële kostprijzen 

voor Wmo-begeleiding te kunnen bepalen is er een kostprijsonderzoek uitgevoerd. De voorwaarden uit de geldende CAO’s en de 

hierbij behorende kosten voor de zorgaanbieder als werkgever zijn meegenomen in dit onderzoek.

51 GL 3.1.1. Waarom wordt hier tm 74 jaar gemeten terwijl de verplichte meting tm 64 is? Dat vertekend het beeld 

zo…

Deze indicator is overgenomen van de website www.waarstaatjegemeente.nl. Waarschijnlijk is de leeftijdsgrens op de site 

aangepast van 64 naar 74 jaar. Hier heeft de gemeente geen invloed op. Voorstel is om ook in de jaarrekening bij indicator 3.1.1 

de leeftijd aan te passen van 64 naar 74 jaar. Dat is voor de meeste mensen de uiterste leeftijd waarop nog (parttime) 

werkzaamheden in loondienst worden verricht. En op deze wijze loopt het weer in de pas met de landelijke metingen.

52 PvdA Zijn er gegevens bekend of het ook geholpen heeft om schooluitval tegen te gaan? Het is niet mogelijk om uitspraken te doen over causale verbanden tussen deze interventie en de individuele leerlingen die 

hebben deelgenomen uit Diemen. Wel zijn er bijvoorbeeld in Utrecht meerdere onderzoeken gedaan naar de effectiviteit School's 

Cool met controlegroepen (o.a. Noorda et al. 2013) De onderzoekers concludeerden dat deze interventie schooluitval kan 

voorkomen. 
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57 PvdA 1.1.2. Pantar doet diverse, ook schoonmaak, werkzaamheden voor Diemen. Waarom de sportaccommodaties 

niet?

Schoonmaak in de Sporthal Diemen en gymzaal Schoolstraat wordt door de beheerders zelf gedaan. Sportcentrum Duran en een 

(zeer) beperkt aantal uren voor de gymzaal Diemen Noord wordt al meer dan 10 jaar schoon gemaakt door dezelfde extern 

ingehuurde medewerker. Deze persoon verricht zijn werk naar volle tevredenheid. Gezien de leeftijd van deze medewerker is in 

de toekomst (naar verwachting binnen 3 á 5  jaar) Pantar als eerste in beeld voor uitbesteding van deze 

schoonmaakwerkzaamheden.

58 PvdA Klopt het getal 7.500 bij kop begroting 2018? Ja, dit is terug te lezen op pagina 62 (onderaan de pagina) van de Begroting 2018, zoals vastgesteld op 9 november 2017.

59 GL 3.1.3 Worden er ook daadwerkelijk initiatieven ingediend via de Jongerenraad dan wel via de SWD? Om welke 

activiteiten gaat het dan in 2018?

De Jongerenraad heeft in 2018 meerdere iniatieven genomen. Denk aan: het organiseren van een pubquiz en de "Pizza avond". 

Daarnaast heeft de jongerenraad samengewerkt met de OBA om "DiD-it" op te zetten, avonden waar in een bepaald thema 

mensen samenkomen om te praten, of activiteiten op te zetten. Thema’s waren bijvoorbeeld "Muziek en "Goede voornemens". 

Op korte termijn ontvangt u het jaarverslag van de jongerenraad, waar deze en meer activeiten uitgebreider in worden 

behandeld. Via de SWD zijn ondermeer het project DreamJob, Kickboksen en Zaalvoetbal geïnitieerd. Ook de SWD werkt aan 

een jaarverslag.

62 OPD a. Gratis Openbaar vervoer voor AOW-gerechtigden: hoeveel mensen maken er van gebruik?

 b. Dierenhulp aan Minima: hoeveel mensen maken er van gebruik?

"In 2018 waren er circa 270 AOW-gerechtigden met een gratis GVB abonnement. Dit aantal is in 2019 (medio juni) nog gestegen 

naar tegen de 300. Door de dierenambulance wordt een registratie bijgehouden van het aantal consulten, Chippen, Medisch 

noodzakelijke zorg, castratie/sterilisatie. Het totaal van deze vorm van dierenhulpverlening of behandeling in 2018 bedraagt 118. 

De inschatting is dat het om ongeveer om 100 mensen gaat."

63 OPD WOB-verzoek inzet Klijnsma-middelen: Wilt u de uitkomsten van dit RTV-NH onderzoek met de raad delen? De 

helft van de 140.000 euro is ingezet voor een formatietekort bij Sociale Zaken. Is dat een bijdrage aan 

armoedebestrijding onder kinderen?

"WOB verzoek

De uitkomst van het onderzoek is door RTV-NH (NH-Nieuws) gepubliceerd op internet 

https://www.nhnieuws.nl/nieuws/235918/gemeenten-besteden-armoedegeld-voor-jongeren-massaal-aan-andere-zaken

Het college herkent zich overigens niet in deze uitkomst. Net als diverse andere gemeenten in Noord Holland is het beschikbare 

'Klijnsma budget' in Diemen volledig ingezet voor het armoedebeleid. Diemen voerde al een actief beleid om armoede onder 

kinderen te bestrijden. Uiteraard is het college ook bereid de formele antwoordbrief op het WOB verzoek en de door RTV-NH 

gestelde vragen met de raad te delen. De op 7 juni 2018 namens het college van B&W verzonden antwoordbrief zal separaat via 

de griffie aan de raad worden verzonden.

Formatie uitbreiding.

Ja, door gedeeltelijke inzet van dit extra geld voor onder andere formatie blijft er extra ruimte voor het inzetten van de middelen 

voor armoedebestrijding onder kinderen. Diemen heeft eind 2015, ruim voor de toekenning van de Klijnsmagelden, de 

armoedebestrijding onder kinderen geïntensiveerd. Onder andere door uitbreiding en intensivering van bestaande regelingen, 

meer communicatie over minima regelingen etc. Medio 2017 stonden de uitgaven al onder druk en in de 1e kwartaalbrief 2017 is 

door de raad besloten het volledig toegekende extra rijksbudget toe te voegen aan het bestaande budget voor armoedebeleid.  

Omdat Diemen al vooruit liep op de landelijke ambitie van Klijnsma en het extra beschikbaar gestelde (ongeoormerkte geld) is 

daarom onder andere ingezet op formatie uitbreiding en invoering van het Jeugdsport en cultuurfonds."

69 GL Goed dat de projectleiders het contact hebben gezocht met de ontwikkelaars om hen te vragen alsnog vrijwillig 

aardgasloos te bouwen ondanks dat zij daartoe door de al gemaakte afspraken en verleende vergunningen niet 

toe verplicht zijn. Wat zijn de resultaten van deze overleggen?

De deelplannen M&T op Plantage de Sniep kwamen hiervoor in aanmerking en hierover is gesproken met de ontwikkelaar. Dit is 

destijds als zeer reële mogelijkheid nader onderzocht. Uiteindelijk is de aanvraag omgevingsvergunning na 1 juli 2018 ingediend 

en daarmee werd gasloos ook wettelijk verplicht. Deze deelplannen worden dus gasloos gerealiseerd. 

73 GL 3.1: “Eigen elektrisch vervoer en uitbreiden van het aantal oplaadpunten voor het publiek” wordt ook niet 

genoemd onder “realisatie”. Betekent dit dat er niets gerealiseerd is?

In 2018 zijn een aantal laadvoorzieningen in de openbare ruimte gerealiseerd voor het opladen van elektrisch aangedreven 

auto’s. Dit betreffen vier laadpalen met elk twee laadpunten. In totaal zijn hiermee in 2018 acht laadpunten in de openbare ruimte 

gerealiseerd.

Met de aanschaf van nieuwe bedrijfsauto’s volgen we de landelijke criteria voor maatschappelijk verantwoord inkopen. Dat wil 

zeggen dat we niet alleen de prijs van de bedrijfswagens,  maar ook de milieu-, klimaat- en circulariteitsaspecten meewegen in de 

aanbesteding. Voor 2019 staan er diverse auto's van de algemene dienst ter vervanging op de lijst. Geen van deze auto's 

komen, gelet op de inzetbaarheid t.b.v. bijvoorbeeld strooiwerkzaamheden, in aanmerking om elektrisch uitgevoerd te worden. In 

tegenstelling tot 2019 komen de jaren hierna wel een aantal voertuigen voor vervangingen in aanmerking die geschikt zijn voor 

een alternatieve energiebron.

81 GL 1.2: “Ook is de principebereidheid uitgesproken tot medewerking aan de vestiging van een datacentrum.” Wordt 

hierbij gekeken of de restwarmte van een eventueel datacentrum nuttig ingezet kan worden, bijvoorbeeld voor 

de verwarming van nabijgelegen kantoren en woningen?

Die optie is genoemd door de initiatiefnemer maar dit is vanwege de lage temteratuur-output en vanwege de hoge kosten van 

transport (gezien ook de ligging) nog met veel onzekerheid omgeven. Nader onderzoek zal hiervoor nodig zijn.

95 VVD In de Risicotabel zijn de kolommen “Gewogen Risico” en de “Kans op voordoen” opgenomen. Zijn de gewogen 

risico bedragen geen maximum risico bedragen? Indien dit niet het geval is wat is dan bijvoorbeeld het 

maximum risicobedrag  voor Plantage de Sniep (tweede incidentele risico). Waarom is de kolomindeling niet 

gelijk aan die van de begroting 2018?

De naamgeving van de kolom is onjuist en moet zijn: 'Geschat bedrag risico'.

Juist omdat we niet exact weten wat de omvang van de risico's is, komen de risico's in deze paragraaf terug. Er wordt  zo goed 

mogelijk ingeschat wat het financiële risico is. Vervolgens wordt het gewogen door het te koppelen aan de kans van voordoen. 

Dat geeft uiteindelijk het 'gewogen risico' (zie tabel op pagina 106).
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109 OPD Het college stelt voor 0,8 miljoen Euro vrij te laten vallen uit onderhoudsvoorziening openbare ruimte, zodat het 

positief saldo van de jaarrekening ongeveer verdubbelt.

Op pagina’s 109 t/m 118 worden deze vrijvallen wel cijfermatig genoemd, maar niet gespecificeerd toegelicht. Er 

wordt veel verwezen naar (samengevat): ‘voldoet aan kwaliteit conform beleids-, werk- of onderhoudsplan’. Is er 

te ruim begroot, of zijn er andere redenen waarom u dit geld niet nodig heeft? 

De vrijval van 415.000 euro bij Groen is opvallend. De gemeente heeft toch grote ambities bij het opvangen van 

de klimaatverandering, de aanleg van polderdaken, de herinrichting van klimaatadaptieve schoolpleinen, het 

tegengaan van hittestress en de aanleg van ‘tiny forests’ of het planten van bomen ter compensatie van de ruim 

400 verdwenen bomen? Kunt u toelichten waarom u dit geld niet nodig heeft? 

De vrijval van 138.000 euro bij Onderhoud waterpartijen valt ook op. Ook hier heeft de gemeente ambities, 

zoals bijvoorbeeld het herinrichten van de waterpartijen langs het Ajax-pad en het aanleggen van een strandje 

in de Diem. Kunt u ook hier toelichten waarom het geld niet nodig heeft?

Volgens de richtlijnen van de BBV mag er niet meer in een voorziening zitten dan noodzakelijk is. Bij de controle van de 

jaarstukken bleek dat de onderhoudsvoorzieningen meer dan toereikend zijn voor de onderhoudsplannen die er aan ten 

grondslag liggen. Deze discrepantie bestaat al jaren, echter de accountant heeft dit nu als 'fout' aangemerkt. Daarom is deze 

correctieboeking (vrijval) verwerkt in de Jaarstukken 2018. 

Oorzaak van de hoge voorziening is dat bij de projectramingen voor onderhoud  geen rekening wordt gehouden met mogelijk te 

ontvangen subsidies. Ook hebben de voorgaande jaren diverse aanbestedingen gunstig uitgepakt.   Hierdoor is het saldo van de 

diverse beheersvoorzieningen de afgelopen jaren dusdanig hoog opgelopen dat deze de te verwachte uitgaven overschrijden. 

Eind 2019 wordt het onderhoudsplan geactualiseerd. Mocht blijken dat de voorziening dan te laag is kan weer een beroep op 

deze overheveling worden gedaan. 

De voorzieningen zijn bedoeld om alle onderjhoudswerkzaamheden voor de komende jaren in de plannen. Een deel van de door 

u genoemde werkzaamheden maken daar op dit moment nog geen deel vanuit. Bij het opstellen van het nieuwe programma 

groot onderhoud openbare ruimte alsmede het kwaliteitsplan worden deze werkzaamheden opgenomen in de projectramingen en 

worden daarmee onderdeel van de voorziening. 

Deze plannen worden aan de raad aangeboden zodat ook sturing mogelijk is op het kwaliteitsniveau van het onderhoud. 

Binnen de huidige projectbudgetten /-werkzaamheden is ruimte om klimaat adaptieve maatregelen te nemen. Denk hier 

bijvoorbeeld aan het toepassen van minder verharding, meer groen en infiltrerende hemelwaterriolering.

133 PvdA Indicatoren aantal vacatures. Moet ik lezen dat dit bijna verdubbeld is? Dat is een juiste conclusie. De formatie is ten opzichte van 2017 met 11.5 fte gestegen. Tevens is door de huidige arbeidsmarkt 

het aantal medewerkers dat een andere baan elders accepteert sterk toegenomen. Gevolg van deze 2 punten is een stijging van 

het aantal te vervullen vacatures.

133 GL Nog steeds een behoorlijke hoeveelheid vacatures. Gaat het hier om vacatures die moeilijk in te vullen zijn? 

Hoe wordt nu voorkomen dat de druk op de medewerkers te hoog wordt waardoor het ziekteverzuim gaat 

stijgen?

Het betreft niet altijd een moeilijk vervulbare vacature. Door de spanning op de arbeidsmarkt neemt het aantal moeilijk vervulbare 

vacatures wel toe, maar in de regel kan grotendeels nog via gangbare wervingsactiviteiten in de vacatures voorzien worden. Daar 

waar een vacature leidt tot problemen in de werkuitvoering, wordt daarin voorzien door het stellen van prioriteiten, een bijgestelde 

planning of, indien noodzakelijk, inhuur. Ziekteverzuim wordt bij voortduring door de leidinggevenden gemonitord, dus ook op 

werkdruk als uitvalreden. 

161 VVD In de tabel Staat van baten en lasten blijkt dat het saldo rekening 2018 fors afwijkt van het saldo begroting 2018 

voor het programma Leefomgeving en milieu (afwijking van één miljoen euro). In hoeverre is de in onze 

beleving zeer trage voortgang van het wegenonderhoud in Diemen Noord hier debet aan?

Het verschil ontstaat met name door diverse voordelen aan de batenkant. Voorbeeld hiervan zijn ontvangen subsidies voor 

werkzaamheden die (deels) begroot zijn. Denk hierbij aan 30 km voorzieningen maar ook het asfalteren van een fietspad. 

Hierdoor ontstaan er voordelen in een project die uiteindelijk terugvloeien naar de voorziening. Het verloop van Diemen-Noord 

heeft hier niks mee van doen. De werkzaamheden zijn voorzien en blijven geprogrammeerd en veroorzaken dus geen voordeel

169 PvdA Specialistische Jeugdzorg. Algemene vraag: is het nodig om, in dit toch openbare stuk, expliciet te melden dat 

er 1 unieke cliënt is die een incidenteel contract heeft van € 250.000?

"Uit een benchmarkanalyse uitgaven jeugdhulp in 26 gemeenten uitgevoerd door Significant in opdracht van het ministerie van 

VWS valt te lezen dat de gemiddelde kosten per unieke cliënt in 2018 net boven de €10.000 liggen. De gemiddelde kosten per 

cliënt ligt in Diemen op €11.186. 

De kosten voor deze specifieke cliënt met een incidenteel contract ligt ver boven het gemiddelde, en drukt daarmee, zeker voor 

een kleine gemeente als Diemen, sterk op het budget. 

De gemeente Diemen treft allerlei maatregelen om voor meer financiële beheersbaarheid in 2019 te zorgen. Echter, het uitvoeren 

van de Jeugdwet heeft een open einde karakter. Het is daarom een uitdaging voor de gemeenten om met begrensde financiële 

middelen uitvoering aan de Jeugdwet te geven. 

Er is besloten dit voorbeeld te noemen om het inzicht in de organisatie en uitgaven voor jeugdzorg te vergroten."

172 PvdA Lasten: meer budget door o.a. extra instroom van statushouders, bij armoede beleid staat dat de hogere 

instroom van statushouders tot kostenverhogend effect heeft geleid. Hoe verhoud zich dit met elkaar?

"Er is in 2018 door het Rijk meer BUIG budget toebedeeld aan gemeenten voor het betalen van bijstandsuitkeringen. Dit gezien 

de landelijke toename van het aantal statushouders en de hogere uitkeringslasten die daarmee gepaard gaan. Voor Diemen 

pakte dit, ondanks de extra bijstandsuitkeringen aan gehuisveste statushouders, gunstig uit omdat het totaal aantal uitkeringen in 

2018 per saldo daalde vanwege de florerende economie en de goede uitstroomresultaten van Diemen. De werkelijke lasten voor 

de bijstandsuitkeringen in 2018 waren daardoor beduidend lager dan de werkelijke inkomsten (BUIG) die hiervoor zijn ontvangen. 

Gezien de hogere instroom van statushouders is wel de druk op het budget voor het armoedebeleid toegenomen. Voor elke 

statushouder wordt bijzondere bijstand verstrekt voor inrichting van het huis, eerste huur, waarborg som en andere vormen van 

aan vullende inkomensondersteuning. De extra lasten binnen het armoedebeleid in 2018 worden ruimschoots opgevangen door 

het positieve resultaat op de BUIG uitkering over 2018."

192 OD Reserve Grondzaken zou op nul moeten staan volgens tabel 9: Actuele stand van de reserve grondzaken (RG) 

in het Rapport Meerjarenperspectief Grondzaken 2018.

De Voorziening Verlies Grondzaken (VVG) is wel overeenkomstig met het Rapport Meerjarenperspectief 

Grondzaken 2018. Waar gaat dit verschil (circa 299.000 euro) naartoe?

Blz. 192 betreft de stand van de reserve Grondzaken per 31-12-2019 en deze komt wel overeen met de stand 31-12-2019 van 

de tabel 9 MPG; beide zijn deze € 299.000.

De stand 1-1-2019 van de tabel 9 MPG sluit op € 0 en geeft een doorkijk van besluiten die bij de Jaarrekening 2019 worden 

voorgesteld en na formele besluitvorming worden verwerkt in het boekjaar 2019.


